
Referat fra semestergruppemøde nr. 1, 
Idræt 5. semester E22 

Torsdag den 13. oktober 2022 kl. 14.30-15.45 

 
Til stede: 
Grupper der var repræsenteret: 5100, 5102, 5103, 5106, 5150 
Studiesekretær Berit Lund Sørensen (referent) 
Semesterkoordinator Rogerio Pessoto Hirata 
Underviser Mark de Zee 
 
 
 
Dagsorden: 

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 
a) Semesterrepræsentant 
b) Statusseminar 
c) Booking af lab 
d) Ansøgning om projektmidler/transport 

2. Semesteret generelt 
3. Evaluering af faciliteter i Gigantium 
4. Evaluering af kurser 

a) Anvendt træningsfysiologi og databearbejdning 
b) Idrætspolitik og organisering 
c) Anvendt kvalitativ metode og statistik 

5. Projektstatus  
6. Eventuelt  

 
 

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 
a. Semesterrepræsentant: 
 Mette Tordenskjold 
b. Statusseminar: 

 Statusseminar er skemalagt den 4. november – tidsplan bliver snarest lagt på Moodle 
c. Booking af styrke/cardiorum i Nordkraft: 

 

En gruppe oplever udfordringer med at få lov til at booke cardiorummet. Administrationen i 
Gigantium ønsker sammen med administrationen på HST at udarbejde nogle klarere 
retningslinjer for, hvornår og hvor meget rummet må bookes.  Der er indkaldt til møde 
herom. 

d. Ansøgning om projektmidler/transport: 

 Tilskud til transport ved projektarbejde (studienævnets pulje) 
Studienævnet har en pulje af midler, som kan søges som tilskud til transport i forbindelse 



med dataindsamling til projekt, til faglige møder eller virksomhedsbesøg. Frist for aflevering 
af ansøgning er d. 1.11 2022.  

Tilskud til materialer ved projektarbejde (HST´s pulje) 
I forbindelse med projektarbejde er der også mulighed for at søge om tilskud til indkøb af 
materialer.  
Jan Stavnshøj foretager alle indkøb relateret til studieprojektmidler og SKAL kontaktes, når 
en gruppe ønsker at indkøbe materialer. Studerende og vejledere må ikke selv lægge penge 
ud, idet disse ikke vil blive refunderet. 

2. Semestret generelt 

 

Der er en god sammenhæng mellem kurserne ”anvendt træningsfysiologi og 
databearbejdning” samt ”anvendt kvalitativ metode og statistik”, men nogle gange er der 
lidt for mange gentagelser i forhold til teorien.  
 
Kurserne understøtter fint projektarbejdet. 
 
De fremmødte studerende oplever, at det ofte ikke er nødvendigt at forberede sig til 
undervisningen. De ser det ikke som en nødvendighed at møde op for at kunne bestå 
eksamenerne. 
 
Der har været en tendens til, at der mangler pauser i undervisningen, og undervisningen 
stopper ikke til den planlagte tid. (2 x forelæsninger og 2 x opgaveregning overholdes ikke) 

3. Evaluering af faciliteter i Gigantium 

 

Akustikken er dårlig i foyeren, og der mangler strømstik. De studerende ønsker at have mere 
adgang til seminarrummet til opgaveløsning, da der er mere ro her. 

Indelukket og tæt/tung luft i seminarrummet.  

De studerende spørger til, om seminarrummet kan stå åbent mellem 8-16, så man ikke skal 
gå rundt med sit studiekort.  

4. Evaluering af kurser 
a. Anvendt træningsfysiologi og databearbejdning 

 Underviser (MdZ) oplyser, at han er overrasket over, at det ikke er alle grupper, der 
afleverede rapporter. Han fortæller samtidig, at der ikke har været nogle grupper, der har 
spurgt om hjælp til løsning af opgaverne. 
 
Grupperne oplyser, at de ofte deler sig op, så nogle arbejder med projekt og andre med 
demonstrationsøvelser. 
 
En af de grupper, som ikke har afleveret, fortæller, at det har været et 
prioriteringsspørgsmål. 

b. Idrætspolitik og organisering 
 Kurset fungerer godt – dog kunne de studerende godt savne at gå mere i dybden med 
stoffet. Længere øvelsesgange. 

c. Anvendt kvalitativ metode og statistik 



 Underviser (RH) oplyser, at det er dejligt, at så mange studerende har været aktive i 
statistikundervisningen. 
Det fungerer godt, at underviser er til stede, når der laves opgaver. 
 
Stoffet er meget bredt, så underviser (RH) springer af og til over nogle slides i 
gennemgangen. 
 
Der må gerne være et krav til, at man som studerende, kan arbejde i Excel, så der ikke skal 
bruges tid på dette i undervisningen. 

5. Projektstatus 
 Ingen kommentarer 
6. Eventuelt 

 

I evalueringerne af idrætsuddannelsen fremgår det, at der er en lav studieintensitet på 
uddannelsen. Semesterkoordinator havde en længere snak med de fremmødte studerende 
om årsagen hertil. Studienævnet har efterfølgende besluttet at nedsætte en gruppe 
bestående af idrætsstuderende fra bla. 5. semester og undervisere (Lars Domino Østergaard 
og Jesper Franch). Gruppen skal se nærmere på, hvilke forhold der kan øge 
studieintensiteten, og hvilke faktorer der kan være med til at motivere studerende. 

 


